
dat we daarmee Poetin enigszins een 

hak kunnen zetten.  

Nu u dit toch leest wil ik u eraan her-

inneren dat de Algemene Ledenver-

gadering plaats zal vinden op woens-

dag 20 april, aanvang 19.30 uur, in 

het Kompas te Hoeven. We zoeken 

nog steeds naar nieuwe bestuursle-

den. En in het kader van de democra-

tie zou het ook wel prettig zijn als er 

een tegenkandidaat zou zijn voor de 

verkiezing van de voorzitter ….. 

Tenslotte: geniet u van de lente. Er 

zullen vast en zeker mooie dagen 

tussen zitten, waarop u ook op genia-

le ideeën komt om het nog prettiger 

te maken in Halderberge. 

 

Namens het bestuur wens ik u goede 

Paasdagen, 

 

Kees Groen 

 

Bijdrage van:  

  

Astrid Kleuskens 

Jan Paantjens 

Frank  Rockx 

Theo Stehouwer 

Roeland van Woer-
kom 

Kees Groen 

Ad van Teterng 

 

Kees Groen 

Tel: 0165-508172 

Frank Rockx 

Tel:0165-504872 

Marja Koevoets 

Tel: 0165-511394 

E-mail:  
marja.koevoets@ziggo.nl 

  Redactie Nieuwsbrief 

Beste CDA-leden en andere lezers, 

Het jaar zit er al voor bijna een kwart op en 

de eerste enquête van dit jaar hebben we 

kunnen invullen. De lokale overheid is na-

melijk erg benieuwd wat de Halderburger 

echt denkt over de opvang van asielzoe-

kers. Zouden we nog ruimte zien binnen 

onze gemeente om vluchtelingen een plaats 

te bieden? Uiteraard ben ik benieuwd hoe-

veel mensen de enquete gaan invullen en 

wat de uitkomst ervan zal zijn. Zouden ook 

de burgers met een genuanceerde mening 

in de computer klimmen en hun positie ken-

baar maken? Ik hoop het wel, maar ben er 

nog niet zeker van. 

De volgende mogelijkheid om onze mening 

te geven is op 6 april  tijdens het raadge-

vend referendum over het samenwerkings-

akkoord met Oekraïne. Op htt-

ps://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/ 

Associatieakkoord 

-oekraine/inhoud/oekraine-referendum 

kunt u lezen waarom de Nederlandse over-

heid vindt dat we voor het samenwerkingak-

koord met Oekraïne moeten stemmen. Voor 

mij is de enige reden om voor te stemmen, 

V A N  D E  V O O R Z I T T E R  

Interessante info 

 Dé enquête 
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Dé  enquête 

Dat streepje in de titel staat er niet zomaar: in de 

bijna 15 jaar, dat ik lid ben van de Halderbergse 

gemeenteraad is het instrument van een enquête 

onder de bevolking nooit van stal gehaald om de 

mening over een onderwerp te peilen. Naar ver-

luidt is onze gemeente uniek in den lande om op 

deze manier het moeilijke vluchtelingenonder-

werp bespreekbaar te maken. En het onderwerp 

is behoorlijk heikel gebleken: het vluchtelingen-

vraagstuk (ja, Franklin, ik heb goed geluisterd) 

heeft vele ( ook Halderbergse) tongen in bewe-

ging gebracht en volgens mij is die reuring nog 

lang niet ten einde.  

Het begon allemaal eind 2014, toen het college 

in de persoon van Jan Akkermans contact kreeg 

met de Olmen in Hoeven. Het ging aanvankelijk 

over de huisvesting van arbeidsmigranten, maar 

al gauw kwam het vluchtelingenvraagstuk op ta-

fel. Het COA kwam in beeld en dat was de start 

van wat later uitmondde in een turbulente raads-

vergadering op 24 september 2015. U kunt zich 

allemaal nog wel de verontwaardiging herinneren 

van de beruchte COA-brief, die maandenlang op 

een ambtelijk bureau bleef liggen. De rest zal ik u 

besparen. Het gevolg was een volle raadszaal en 

gedeelte van de hal met veelal verontwaardigde 

en boze burgers , die de onrustige raadsvergade-

ring met argusogen (en monden) volgden.                                                    

Die avond was ronduit antireclame voor de lokale 

politiek. Op maandag 9 november daaraanvol-

gend werd de hele gang van zaken nog eens be-

sproken. Opvallend was, dat de publieke belang-

stelling die avond een heel stuk kleiner was. Alle 

pijlen werden in die vergadering op het college 

gericht, wat in onze ogen niet helemaal terecht 

was. Bij monde van onze Theo Stehouwer werd de 

raad een spiegel voorgehouden, dat het wellicht 

zelf niet altijd even handig en verstandig met het 

onderwerp was omgegaan. Het college was zich 

bewust van de op zijn zachtst gezegd ongelukkige 

gang van zaken en beloofde op verzoek van de 

raad met een plan spoedig met een plan van aan-

pak te komen. Dat plan werd vervolgens in de 

raad op 28 januari vastgesteld. Op 18 februari j.l., 

werd onder prima leiding van het onderzoeksbu-

reau de enquêtevragen gezamenlijk besproken 

en vastgesteld.  

Tenslotte was er op 23 februari nog een rondeta-

fel- avond over het vluchtelingenvraagstuk, waar 

voor- en tegenstanders voor uitgenodigd waren. 

Opvallende conclusie van de avond was wel, dat 

er veel deelnemers voor kleinschalige opvang ble-

ken te zijn. Als je zo al die data op een rij zet is de 

conclusie mijns inziens gerechtvaardigd, dat de 

gemeente uitgebreid en nauwgezet met dit onder-

werp omgegaan is.  

Na toch behoorlijk wat vertraging plofte uiteinde-

lijk de enquêtebrief met de unieke inlogcode bij 

mij op donderdag 3 maart op de mat. Een dag 

later heb ik de vragen online beantwoord. In de 

krant van dezelfde dag werd al melding gemaakt 

van de ongewenste vertraging. Een dag later was 

er al kritiek op de gestelde vragen. Wat dat be-

treft kun je het ook nooit goed doen! Nu is het 

wachten op de resultaten van de enquête. Na-

tuurlijk ben ik best benieuwd, maar één conclusie 

staat voor mij nu al vast. Wat de uitslag ook zal 

zijn: de raad moet zeer serieus omgaan met de 

uitkomsten. Als we dat als raad niet doen zullen 

we het voorgoed verbruid hebben bij vele burgers 

en zal het povere opkomstpercentage van de 

raadsverkiezingen van 2014 nog lager uitvallen!  

 

Frank Rockx 



Niewsbr ief  Pagina 3  

Van de redactie 

De bijdragen in deze nieuwsbrief zijn geschreven op persoonlijke titel van de respectievelijke au-

teurs. Hoewel de redactie de bijdragen beoordeelt op relevantie voor de nieuwsbrief neemt zij 

noch het CDA-Halderberge de verantwoordelijkheid voor de inhoud van de bijdragen. 

Ook deze Paasnieuwsbrief biedt voor de lezer elk wat 

wils. De fractievoorzitter gaat in op de alom bekende 

enquête over het vluchtelingen vraagstuk. Zoals u uit 

de krant hebt vernomen zijn er op de vragen de nodi-

ge kritische geluiden gekomen. Wat voor de fractie 

echter belangrijk is dat de uitslag van dit onderzoek 

zeer serieus moet worden genomen. Fractielid Ad 

van Tetering reisde zijn studerende dochter achterna 

om met zijn hele gezin een avontuurlijke vakantie te 

vieren. Tezamen met een aantal foto’s doet hij ver-

slag in deze editie van de nieuwsbrief. Astrid liep een 

behoorlijke griep op maar had zodoende genoeg tijd 

om eindelijk eens het boek te lezen wat  al heel lang 

op haar nachtkastje lag. De bekende cabaretière 

Claudia de Breij, die inmiddels met haar lied “Mag ik 

dan bij jou”, zeer populair is in de crematoria of bij 

uitvaarten, schreef onlangs ook het boek “Neem een 

Geit”.  Astrid beschrijft wat ze van het boek vond. 

Theo Stehouwer gaat in op de contrasten in de we-

reld die eigenlijk van allen tijden zijn. Onze wethou-

der Jan Paantjens belicht de opvattingen over ver-

warde personen. In zijn typische stijl opent hij uw 

ogen en komt met verrassende conclusies. 

Onze voorzitter ………….Ronald schrijft over de econo-

mische visie van de gemeente Halderberge. 

 

De redactie wenst u prettige paasdagen 

Vergaderdata 2016 CDA Halderberge. 

Bestuur/afgevaardigde fractie: 

Maandag 30 mei 2016 aanvang 20.00 uur   bij Dhr. K. Groen 

Maandag 05 september 2016 aanvang 20.00 uur  bij Dhr. K. Groen 

Maandag 12 december 2016 aanvang 20.00 uur  bij Dhr. K. Groen 

Gecombineerde vergadering bestuur/fractie: 

Maandag 10 oktober 2016 aanvang 20.00 uur  ’t Veerhuis Oud Gastel 

Algemene ledenvergadering: 

Woensdag 20 april 2016 aanvang 19.30 uur  Kompas Hoeven 

Woensdag 09 november 2016 aanvang 19.30 uur Fidei et Arti Oudenbosch 

Steunfractievergaderingen: 

Maandag 04 april 2016 aanvang 19.30 uur  Fidei et Arti  Oudenbosch 

Maandag 23 mei 2016 aanvang 19.30 uur  ’t Veerhuis Oud Gastel 

Maandag 13 juni 2016 aanvang 19.30 uur  Kompas Hoeven 

Maandag 19 september 2016 aanvang 19.30 uur Fidei et Arti Oudenbosch 

Maandag 31 oktober 2016 aanvang 19.30 uur  ’t Veerhuis Oud Gastel 

Maandag 21 november 2016 aanvang 19.30 uur  Kompas Hoeven 
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Onze fractie heeft echter de raad (inclusief onszelf) 

een spiegel voorgehouden, stellende dat de raad 

wellicht zelf ook niet altijd handig en verstandig 

met dit onderwerp is omgegaan. Het CDA houdt 

van goede stevige discussies op de inhoud, maar 

wel altijd met de insteek dat het nooit persoonlijk 

moet worden. 

Het CDA pleit voor behoud van het voorzieningenni-

veau, ook in de kleinere kernen. Met stevige in-

breng door het CDA komen in drie kernen nieuwe 

brede scholen. Vele sportaccommodaties zijn ge-

renoveerd en hiermee meer eigentijds, vrijwilligers 

vriendelijk en toekomstbestendig. 

 

 Bestuur en fractie CDA Halderberge  

 

Met het behouden van de startersleningen willen 

we Halderberge interessant houden voor jonge ge-

zinnen.  

Voor Bosschenhoofd doet het CDA zijn best om 

met een motie het bestemmingsplan voor deze 

kern zo goed mogelijk vorm te geven en de leef-

baarheid te verhogen. Het CDA ondersteunt nieuw-

 

 

 

 

 

 

Beste lezer, 

Inmiddels zijn we halverwege de zittingsperiode van 

de huidige gemeenteraad en het College van B&W. 

Het lijkt het CDA Halderberge een goed moment om 

te inventariseren wat er in die tijd bereikt is. Hierbij 

dienen we ons te realiseren dat alle besluiten binnen 

een gemeente in gezamenlijkheid worden genomen. 

Alleen ga je sneller, samen kom je verder! We zijn 

dan ook tevreden over hoe de samenwerking in de 

coalitie met Lokaal Halderberge, WOS en Progressief 

Halderberge verloopt. Deelname aan de coalitie, met 

onze wethouder Jan Paantjens in het college, is on-

derdeel van de uitvoering van het huidige beleid. 

 

De menselijke maat is voor het CDA belangrijk. Daar-

om heeft het CDA een initiatiefvoorstel in de raad 

ingediend om de leges voor niet/commerciële vere-

nigingen af te schaffen. De Nierstichting kan nu zon-

der kosten een spandoek ophangen. Carnavalsop-

tochten en Oranjecomité’s worden niet meer op on-

nodige kosten gejaagd.  

Het CDA heeft succesvol een motie ingediend aan-

gaande het aantal regels, waarmee onze burgers te 

maken hebben. Wij zien bij alle voorstellen met be-

trekking tot zorg (bv. inbreng mantelzorg), jeugdzorg 

en participatie toe op toepassing van dit principe. 

Voor het CDA is het belangrijk dat we integer met 

elkaar omgaan. Bij het AZC-debat werden door de 

raad bijna alle verwijtende pijlen gericht op het colle-

g e .  

Halverwege de rit, wat heeft het CDA mede kunnen  

realiseren binnen Halderberge? 
 

Inleiding CDA brief 

 

Voor het eerst in de historie van CDA Halderberge heeft de fractie besloten om halverwege deze 

raadsperiode verantwoording af te leggen naar de kiezers. We hebben in de onderstaande brief 

de initiatieven  en moties geïnventariseerd die wij de afgelopen twee jaar succesvol hebben inge-

diend. Natuurlijk kun je als partij alleen in de raad niets voor elkaar krijgen maar in de brief 

wordt aangegeven dat we dat gedaan hebben in goede samenwerking met Lokaal Halderberge, 

Progressief Halderberge en de WOS. Als het goed is heeft u deze brief deze week bij de Halder-

bergse Bode van week 23 aangetroffen.  
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bouwplannen, zoals in Stampersgat, om zowel onze 

jeugd als onze ouderen te behouden in alle kernen. 

Om een schone, groene en veilige omgeving te be-

vorderen heeft het CDA zijn inbreng geleverd in een 

groenvisie, die er naar streeft het groen in onze ge-

meente te behouden of waar nodig aan te passen. 

Het CDA heeft ervoor gepleit om het maaisel van het 

slootvuil te hergebruiken en heeft een motie inge-

diend om het zwerfvuil aan te pakken. Dat draagt bij 

aan een 

 

 
schonere en milieubewuste omgeving. Met onze in-

stemming heeft de raad een voorstel van het college 

verworpen om benzinestation Jora  naar de Vaartweg 

te verhuizen. 

Het CDA vindt dat het agrarische bedrijven moeten 

steunen bij ontwikkelingen. Recent is een voorstel in 

de raad aangenomen omtrent arbeidsmigranten en 

hoe daar mee om te gaan. Ons inziens moet daar 

een regionale afstemming voor komen. Het CDA is 

voorstander van uitbreiding van mogelijkheden voor 

mantelzorg in het buitengebied. Dat is in een motie 

vertaald en aangenomen. 

Het CDA steunt het behoud van Halderbergs erfgoed. 

Gesteund door het CDA heeft Halderberge het oude 

klooster in Oud Gastel aangekocht om daar eindelijk 

een mooi bouwplan te verwezenlijken. De gemeente 

is al langere tijd in overleg met de provincie om het 

religieus erfgoed in Oudenbosch te behouden en 

waar nodig op te knappen. Het CDA staat volledig 

achter deze plannen en hoopt dat Brabant spoedig 

een (financieel)   JA   zal laten horen. 

Het CDA blijft investeren in de lokale economie. Het 

CDA heeft ingestemd met de nieuwe ontwikkelingen 

op Breda Airport. Daarnaast denkt het CDA met de 

ondernemers mee om te kijken naar de openingstij-

den van de winkels. Wij hebben ingestemd met nieu-

we plannen voor Halderbergs toerisme, wat ook gun-

stig uit moet pakken voor onze ondernemers. 

Het CDA heeft zich bij het Werkplein, waar de WVS 

ook wordt ondergebracht, hard gemaakt om beschut 

werk voor met name mensen met een beperking ex-

tra aandacht te geven. We hebben een motie inge-

diend om ervoor te zorgen, dat schoolverlaters met 

een handicap een goede aansluiting vinden op de 

arbeidsmarkt. Tenslotte heeft het CDA in de te ont-

wikkelen economische visie ervoor gepleit de agrari-

sche sector nadrukkelijker in beeld te brengen. 

Gezonde financiën. De coalitie heeft de afgelopen 2 

jaar impopulaire bezuinigingsmaatregelen moeten 

nemen om de gemeentelijke financiën weer op orde 

te brengen. Dat is ons niet altijd in dank afgenomen, 

maar was wel noodzakelijk. Halderberge is inmiddels 

financieel weer een stuk gezonder geworden, zodat 

na het zuur weer wat meer zoet aan maatregelen 

aan de orde kunnen komen. Gelukkig hebben we 

nog veel voorzieningen en subsidies wel in stand 

kunnen houden. 

 

Fractie CDA Halderberge 

 

Het CDA hoopt met deze brief verantwoording te heb-

ben afgelegd voor haar bijdrage in het beleid in de 

gemeente Halderberge. Uiteraard staan wij open 

voor uw suggesties om Halderberge nog aantrekkelij-

ker te maken voor haar burgers. Aarzelt u niet con-

tact met ons op te nemen via secretariaatcdahalder-

berge@gmail.com 

 

Met vriendelijke groet namens het CDA Halderberge, 

Frank Rockx, fractievoorzitter.  

 

 



Jaargang  20  nr. 1 Pagina 6 

Verwarde personen 

Landelijk is er veel berichtgeving in diverse media 

omtrent de toename van het aantal incidenten 

rondom verwarde personen,waarmee de politie jaar-

lijks wordt geconfronteerd. Ook binnen de regio 

West-Brabant leeft de zorg over een vermoedelijke 

toename van het aantal ‘verwarde’ perso-

nen/mensen in (dreigende) crisis. In BN De Stem 

verscheen een artikel over aantallen meldingen per 

gemeente. De term 'verward persoon' is daarbij 

meestal niet eenduidig gedefinieerd. Het landelijke 

aanjaagteam verwarde personen hanteert de volgen-

de definitie: “Mensen die grip op hun leven (dreigen) 

te verliezen, waardoor het risico aanwezig is dat zij 

zichzelf of anderen schade berokkenen.” Belangrijk 

daarbij is, dat onderscheid gemaakt moet worden 

dat deze verwardheid voort kan komen uit bijvoor-

beeld GGZ-problematiek, drugs of alcohol of vanuit 

een dementie achtergrond.  

 

Eén van de media, die er aandacht aan besteedde 

was weekblad Elsevier met een groot artikel met als 

titel “Gevaar uit de kliniek”. Op welke manier dragen 

deze artikelen bij aan beeldvorming en de manier, 

waarop wij allen hier mee omgaan? In het artikel van 

Elsevier wordt zelfs gesproken over “GGZ-moorden”. 

Er wordt op een rijtje gezet dat van de 115 moorden 

in 2015 er 12 gepleegd zijn door “gestoorde perso-

nen”. Alsof die andere 103 moorden door mensen 

gepleegd zijn, die geestelijk wel helemaal in orde 

zijn! Maar hoe je het ook wendt of keert: we worden 

hier wel door beïnvloed. Met deze artikelen, maar 

ook items op tv, wordt in mijn beleving het zaadje 

van de angst geplant (“Je moet heel voorzichtig zijn 

met verwarde mensen!”) en gevoed waardoor dat 

gevoel van onveiligheid m.b.t. verwarde mensen 

steeds meer groeit.Oppassen voor die mensen! Vroe-

ger hadden we bij ons in Oud Gastel ook diverse on-

aangepaste personen rondlopen, waarvan ik nu zou 

zeggen dat ze verward waren. Soms werden ze wel 

de “dorpsgekken” genoemd. Maar ze werden door 

de gemeenschap gedoogd, er werd voor gezorgd en 

ze werden omarmd. Ik heb sterk het idee, dat voor 

dat basisgevoel van “omarmen” het basisgevoel van 

“oppassen” steeds meer in de plaats komt. En he-

laas is dat blijkbaar hoe vreemd het ook klinkt dan 

weer een “menselijke” reactie. 

 

Enige tijd geleden zat ik wat te zappen en kwam uit 

bij Discovery Channel. Daar lieten ze wat experimen-

ten zien over empathie (inlevingsvermogen) versus 

veiligheid. Eén experiment daarvan is mij erg bij ge-

bleven. Een klant kwam in zijn vaste kapperszaak 

om geknipt te worden. Zijn kapper liet hem eerst 

gaan zitten in de stoel,maar vertelde dat de klant 

vandaag niet door hemzelf,maar door iemand an-

ders geknipt zou worden. De kapper wees de vervan-

gende kapper aan. De klant stemde toe. Daarna ver-

telde de (vaste) kapper dat zijn vervanger blind was. 

De klant aanvaardde het (empathisch) welwillend. 

De blinde kapper liep naar de klant, praatte wat en 

deed de kaperscape om. Tot zover ging alles goed. 

Toen echter de blinde kapper gevaarlijk met een 

scherpe schaar over het hoofd van zijn klant begon 

te zwaaien zonder haren te raken,, werd het de klant 

teveel (veiligheid), stond op uit de stoel en deed zijn 

cape af. Dit ging hem duidelijk veel te ver. Blijkbaar 

treedt hier, zo werd verteld, het systeem in werking, 

dat we in eerste instantie, in bepaalde situaties, een 

in aanleg empathische reactie geven. Pas wanneer 

de veiligheid in het gedrang komt gooien we de em-

pathie aan de kant en maken we andere keuzes. Ik 

ben bang dat, dat ook in dit dossier mee speelt. De 

berichtgeving, waar we momenteel mee overspoeld 

worden m.b.t. verwarde personen, dat ze ons over-

last bezorgen en dat we er voor uit moeten kijken, 

beïnvloedt ons allen in ons gedrag ten opzichte van 

deze mensen. Of we het nu willen of niet.  

 

Ik snap inmiddels, dat het zo werkt. Volgens mij ech-

ter niet alleen op dit gebied. Wellicht is het ook een 

verklaring voor onze veranderde houding ten opzich-

te van asielzoekers. En heeft het “frapper toujours” 

van Wilders met betrekking tot “onze onveiligheid 

door de komst van asielzoekers” dus wel degelijk 

effect!  Ik zou in ieder geval graag willen,dat we ze-

ker op het gebied van de verwarde personen, maar 

ook op andere gebieden zoeken naar dat evenwicht 

tussen omarmen en oppassen, tussen zorg en veilig-

heid. 

 

Wellicht een bijzondere overweging voor de paasda-

gen: zou het zo kunnen zijn dat ook Jezus het slacht-

offer is geworden van deze menselijke reactie 

(veiligheid voor empathie)? Dat zijn afwijkende han-

delswijze door anderen als bedreigend ervaren werd 

en dat hij door zijn andere ideeën een bedreiging 

vormde en daardoor een onveilig gevoel opriep, 

waardoor ook hier oppassen in de plaats kwam van 

omarmen?  

Mooi om met paasdagen ook hier eens onze gedach-

ten over te laten gaan bij het nuttigen van al die ge-

vonden paaseieren. 

  

Prettige paasdagen, Jan Paantjens 
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Het land 

Heel recent ben ik met mijn gezin op vakantie ge-

weest in Oeganda. De aanleiding hiervoor was het 

bezoek aan onze oudste dochter, die werkt aan 

een promotieonderzoek in het ziekenhuis Mulago, 

een ziekenhuis in de hoofdstad Kampala. Daar on-

derzoekt ze of training van handelingen en team-

work in gesimuleerde acute situaties van gynaeco-

logen in opleiding bijdraagt aan het verlagen van 

het aantal sterfgevallen van moeder en kind tijdens 

bevallingen. Waar ze met name tegenaan loopt is 

communicatie. Het maken van afspraken is moei-

lijk. Een Brabants kwartiertje is daar niets bij. Men-

sen komen gewoon niet opdagen of zeggen kort 

van te voren af. Alles in Oeganda vraagt geduld, 

veel geduld. 

Oeganda, een land met 37 miljoen inwoners, gele-

gen in het midden van Afrika. Van de ene kant een 

prachtig land met nationale parken, bergen tot 

5200 meter hoog, het grootste meer van Afrika 

(Victoriameer), de Nijl, de langste rivier van de we-

reld. Daarnaast leven er prachtige planten, dieren 

en vogels, die bij ons onbekend zijn.  

Van de andere kant is Oeganda een land met veel 

armoede en veel tegenstrijdigheden. De verschillen 

tussen rijk en arm zijn enorm en dit geeft grote 

spanningen. Bijna iedereen heeft een mobiel, waar-

door ze weten wat er speelt in de wereld. De infra-

structuur is belabberd. Wegen zijn slecht en bijna 

alles speelt zich af langs deze wegen. Doorgaande 

verbindingswegen (bij ons Rijkswegen) kunnen ver-

hard of onverhard zijn. Op deze wegen rijden niet 

alleen auto’s (soms tot 120 km per uur), maar lo-

pen ook voetgangers en grazen er koeien zonder 

enig raster die de koeien en geiten scheiden van 

het verkeer. Deze wegen lopen door de dorpen en 

steden, waar met grote snelheid doorheen wordt 

gereden. De vele gaten in wegen worden vermeden, 

door daar omheen te rijden. Je kunt je voorstellen 

wat dit tot gevolgen heeft. 

Politiek 

Democratie is niet in ieder land hetzelfde. Stem-

recht hebben ze ook in Oeganda. Bij de wijze van 

tellen van de stemmen kun je vraagtekens plaat-

sen. Zo kan je het toezicht op een stembureau nog 

zo goed zijn, als er bijna niemand naar dat stembu-

reau komt kun je daarbij bedenkingen hebben. Zo 

was er toezicht op een stembureau door een Zwit-

ser. Hier werden nauwelijks stemmen uitgebracht. 

Je kunt je afvragen hoe dat kan. Daarnaast werden 

lijsttrekkers die actief campagne voerde opgepakt 

door de politie, zonder dat daarvoor de reden be-

kend was. Het resultaat van de verkiezingen van 

afgelopen maand heeft wederom de zittende presi-

dent Museveni een periode van 5 jaar opgeleverd. 

Het gerucht gaat dat hij zijn zoon voorbereidt om 

over 5 jaar zijn plaats in te nemen. De verwachte 

demonstraties waren minimaal en werden vaak in 

de kiem gesmoord. Zo is er lijsttrekker van een op-

positiepartij tijdens zijn campagne opgepakt en tij-

delijk in hechtenis genomen. 

 Invloed van Europa 

Door Europa wordt veel geïnvesteerd in Oeganda. 

Dit is te zien aan de vele borden, die staan langs 

doorgaande wegen, die worden aangelegd. Grote 

machines, die zo van Nederland zouden kunnen 

komen worden daarvoor ingezet. Dit in tegenstelling 

tot de plaatselijke bevolking ,die aan het ploeteren 

is om op hun landje de benodigde groenten en aard-

appelen te verbouwen.                                                                                                                 

We zijn ook enkele grote bedrijven tegengekomen. 

Grote melkbedrijven en theeplantages. De gestruc-

tureerdheid daarvan kan niet door Oegandezen op-

gezet zijn. De mensen, die we hebben gevraagd wat 

de invloed is van het Westen was, was verschillend. 

De meeste gaven aan dat het meeste geld bij de 

rijken (de regering) terecht komt en dat de arme 

bevolking daaraan weinig heeft. Uiteindelijk denk ik 

dat dit wel het geval zal zijn en dat het nog vele ja-

ren zal duren voordat de armoede in dit land is ver-

dwenen. Van belang is dat het rustig blijft en dat er 

geen aanslagen en ongeregeldheden ontstaan. Dit 

risico ligt natuurlijk wel op de loer.  

Onze vakantie 

We hebben een geweldige vakantie gehad. Naast 

het feit dat je met je gezinnetje twee weken optrekt 

hebben we samen vele kilometers afgelegd om de 

Vakantie in Oeganda 



snel het dubbelde wordt gevraagd. Dit onderhande-

len, wordt na een aantal dagen al snel een sport. 

 Bizar verhaal. 

Het enige echte bizarre verhaal dat we hebben mee-

gemaakt is het verdrinken van een jongeman van 

ongeveer 20 jaar oud. Dit is gebeurd in een zeer lux 

zwembad aan de rand van het Victoriameer. De jon-

gen lag op de bodem van het zwembad en werd op-

gemerkt door een aantal kinderen. De jongen werd 

uit het water gehaald en op de kant van het zwem-

bad door een vijftal blanken gereanimeerd. Een zie-

kenwagen werd opgeroepen, maar kwam niet. Na 20 

minuten gereanimeerd te hebben werd er gestopt en 

de jongen in een particulier auto afgevoerd. Ik heb 

dit als zeer bizar ervaren. Het leven is Oeganda daar-

door niet te vergelijken met het leven bij ons. Zo hoor 

ik van mijn dochter dat vrouwen, die in het zieken-

huis bevallen, daar waar zij werkt, het er zeer chao-

tisch aan toe gaat. Het is bijna de grootste verloska-

mer van de wereld. Veel vrouwen uit de stad Kampa-

la en omgeving komen daar naar toe om te bevallen. 

Er wordt gepoogd de vrouwen in groepen te verde-

len, naar complexiteit. Vallen ze onder de zwaarste 

groep, dan is de kans op overleven klein. Zwangere 

vrouwen zitten in zeer grote aantallen te wachten. 

Vaak liggend op de grond of muurtje, wachtend tot 

het zo ver is.   

Slot. 

Zoals ik hierboven al aangaf hebben we geweldig 

genoten. Natuurlijk het bijna altijd warme weer, dat 

vaak ook wel eens wat koeler mag zijn. De mensen, 

die je aankijken en je dochters met woorden als 

schatje aanspreken. De bediening, die niet alleen je 

koffers voor je dragen, maar ook bereid zijn om ant-

woord te geven op de vele vragen, die we gesteld 

hebben. Het heerlijke eten dat we hier genuttigd 

hebben zonder echter de plaatselijke bonen met rijst 

gegeten te hebben. De vele mensen, die langs je taxi 

liepen om bananen, gereedschap, elektrische vlie-

genvangers en veel meer aan je te verkopen. Het 

prachtige landschap, waar we zeker 2000 km door-

heen hebben gereden. Zo kan ik nog veel meer op-

noemen. Het enige wat me echt zal bijblijven is dat 

de meeste mensen in Oeganda moeten worstelen 

om rond te komen en weinig toekomstperspectief 

hebben. Dit is zeker voor de Paasdagen een onder-

werp, dat moet passen in onze overwegingen.   

 

Allen fijne paasdagen gewenst 

 

Groet, Ad van Tetering 

mooie natuurgebieden te bezoeken. We hebben drie 

prachtige natuurparken bezocht, waarbij we door 

gidsen werden bijgepraat. Dieren waarvan we dach-

ten dat die bijna waren uitgestorven waren in grote 

aantallen te zien. Wat te denken van nijlpaarden, 

olifanten, buffels en diverse soorten herten. Om de 

hyena, luipaard en leeuw te zien moesten we wel 

uren op zoek, maar uiteindelijk hebben we die ook 

gezien. Heel bijzonder was een verblijf  op een resort 

in het park Queen Elizabeth, waarbij de nijlpaarden 

van 4000 kg,  ’s nachts naast je hutje liepen. De 

overnachtingen in een natuurpark is zeer bijzonder. 

Soms was er nauwelijks licht aanwezig, doordat dit 

niet was toegestaan en waren de insecten in alle 

soorten in grote hoeveelheden aanwezig. De kunst in 

dit land is te zorgen dat je stofwisseling in orde blijft. 

Dit is ons op enkele dagen na aardig gelukt.  

Waar je in Oeganda wel moet wennen is het betaal-

middel. “De shilling” ,die ze hier gebruiken als be-

taalmiddel. 10.000 shilling is ongeveer 2,5 euro 

waard. Het is dus steeds rekenen wat iets kost. Het 

lijkt dat je heel veel geld uitgeeft, maar als je het dan 

terugrekent blijkt bijna alles erg goedkoop te zijn. Zo 

kun je voor 200.0000 shilling heel chique met 4 per-

sonen eten. Dan kun je dit restaurant bijna vergelij-

ken met De Zwaan in Etten-Leur. Zo is het huren van 

een taxi ook een sport. Een ritje van 6 uur kost nog 

geen 100 euro. Een ritje door de stad Kampala van 

30 km, kost maar 35.000 shilling. Daarvoor moet je 

echter wel afdingen, daar aan een blanke familie al 
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De laatste economische visie van Halderberge komt 

uit 2008. Als CDA-Halderberge pleiten we al een 

paar jaar voor een nieuwe visie, die aansluit op de 

strategische visie, die we een aantal jaar geleden 

hebben opgesteld en waarin voor Halderberge met 

name de sectoren zorgeconomie, toerisme & recrea-

tie, agro, dienstverlening en onderwijs een belangrij-

ke rol krijgen toebedeeld. Daarnaast hebben we in 

ons verkiezingsprogramma een aantal speerpunten 

benoemd  waar we ons in deze bestuursperiode spe-

cifiek voor in willen zetten zoals: 

 

1. de regeldruk verminderen en de vestigings-

drem   pel verlagen;  

2. de lasten beperken voor de ondernemers;  

3. leefbare kernen en een passend aanbod van 

werknemers creëren;  

4. realiseren van aantrekkelijke en toegankelijk 

bedrijfsterreinen;  

5. verbindingen stimuleren tussen scholen en 

ondernemers;  

6. zorgen dat de ruimtelijke infrastructuur in orde 

is zoals de rondweg, landbouwwegen, door-

gaande wegen, Breda Airport en het spoor; 

7. Verder willen we initiatieven die de werkgele-

genheid stimuleren bevorderen, zoals bijvoor-

beeld het Werkplein, het begeleiden van werk-

nemers naar de arbeidsmarkt via het WVS en 

het arbeidsmobiliteitscentrum. 

 

Afgelopen twee jaar zijn een aantal belangrijke be-

leidsstukken voorbij gekomen en hebben we als  

CDA waar nodig moties ingediend zoals het verder 

inzetten op het verlagen van de regeldruk, maat-

schappelijke stage, landbouwverkeer op de rondweg 

(hoewel we helaas zijn overruled door de provincie), 

toekomst WVS, etc. etc. We hopen met de komende 

economische visienota een volgende stap te kunnen 

zetten met de rol van de gemeente in de economie 

van Halderberge.                         Het doel is om voor 

de komende jaren te bepalen waar we nog in zullen 

moeten investeren.        Kijken  we bijvoorbeeld kij-

ken naar de website: waarstaatjegemeente.nl. Op 

deze website kun je de gemeente waar je in woont 

vergelijken met vergelijkbare gemeenten, de provin-

cie of totaal Nederland op allerlei gebieden zoals 

zorg, veiligheid , onderwijs en dus ook economie en 

dienstverlening. Hieronder het dashboard dat hoort 

bij economie. In dit geval heb ik Halderberge vergele-

ken met de provincie Noord Brabant. Andere vergelij-

kingen laten overigens een vergelijkbaar  

beeld zien. 

                                                                                                                                                                    

Wat opvalt is dat we relatief weinig banen in de 

gemeente hebben in vergelijking met de provincie 

Noord Brabant ,maar dat onze beroepsbevolking wel 

groter is in dezelfde vergelijking. Dit is op zich niet 

erg, want in onze structuurvisie voor de komende 30 

jaar geven we ook aan, dat we vooral een groene 

woongemeente willen zijn. Dat mensen naar grote 

steden, met veel industrieterreinen, reizen is op zich 

niet zo erg. We hebben als CDA dan ook benadrukt 

om in regioverband naar werkgelegenheid te kijken 

en regionaal te investeren in nieuwe 

bedrijfsterreinen. Daarnaast geeft de ruimtelijke 

vestigingsvoorwaarden (bi jv. hoeveelheid 

beschikbare m2 bedrijfsterreinen) ook aan dat deze 

minder is dan het gemiddelde wat m.i. een reden zou 

moeten zijn om de bestaande bedrijfsterreinen, die 

we al hebben te revitaliseren. Het is dus meer te 

zoeken in de kwaliteit van de bedrijfsterreinen die 

we hebben, de dienstverlening en andere voordelen 

die we kunnen bieden in plaats van te investeren in 

de kwantiteit.  Ofwel het verder vergroten van het 

concurrentievermogen. Daar moeten we het niet 

willen winnen van grote steden zoals Roosendaal en 

Breda. 

 

Ander opvallend aspect betreft de waardering van 

het  vestigings -en ondernemingsklimaat in 

Halderberge. Dit scoort lager dan het Noord 

Brabantse gemiddelde. Ook dit is herkenbaar omdat 

we in andere lijstjes ook niet hoog scoorden. Op een 

informatieavond,een tijdje geleden,kregen we ook de 

nodige kritiek te horen. Het is daarom belangrijk dat 

de komende economische visienota herkenbaar is 

voor de ondernemers, zodat het beleid en daarmee 

de acties die de gemeente uitzet ook leidt tot een 

beter waardering van het klimaat. Ik denk dat een 

aantal van de aspecten die ik genoemd heb bij het 

verbeteren van de ruimtelijke vestigingsvoorwaarden 

ook hier gelden.              

Economische visie van Halderberge 
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Dat is dat we gaan voor kwaliteit.Dus investeren in 

de gemeentelijke dienstverlening, een lage lasten -

en regeldruk, prettige bedrijventerreinen en een 

goede infrastructuur. Daarmee zullen we niet het 

gemiddelde provinciale niveau halen wat betreft 

het aantal banen, maar we kunnen deze wel 

ophogen door in een kwaliteitsniche te gaan zitten. 

Het is dan vooral belangrijk om ons te richten op 

arbeidsintensieve bedrijven zoals de recreatie -en 

dienstensector. 

Het Dashboard laat zien dat het aantal vestigingen 

hoger is dan het gemiddelde wat vooral door 

Borchwerf gedreven zal zijn waar grote 

geautomatiseerde magazijnen zitten met weinig 

mensen in dienst, maar die wel veel ruimte nodig 

hebben. 

 

Het college heeft de economische visienota serieus 

opgepakt in 2015 met een 3 fasen stappenplan 

om te komen tot een nieuwe economische visieno-

ta. Dit bestaat uit de volgende 3 fasen:  

Fase 1: economische foto; 

Fase 2: economische visie 2020; 

Fase 3: economisch uitvoeringsprogramma; 

De raad en de ondernemers worden betrokken om 

mee te denken met iedere fase. Dit jaar zullen ko-

men met een nieuwe visie op economie waarmee 

we de komende jaren vooruit kunnen en waarmee 

we hopelijk de waardering van de ondernemers kun-

nen vergroten en nieuwe ondernemers kunnen aan-

trekken. 

 

In de volgende nieuwsbrief zal ik verder toelichten 

hoe we de raad en de betrokken invulling hebben 

gegeven aan het stappenplan en de vraagstukken 

die het dashboard oproept. 

Fijne Paasdagen! 

 

Roeland van Woerkom 
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iedere gemeente zijn steentje bijdraagt. Mij lijkt dat 

een heel pragmatische benadering die ook goed uit 

te leggen is aan de burgers. 

Het is dan verbazingwekkend dat het Ministerie van 

Veiligheid en Justitie dit voorstel totaal negeert, om-

dat het qua logistiek, veiligheid en beheer gemakke-

lijker is grote centra op te zetten. Hoe dom kun je 

zijn!? Je kunt op papier de mooiste ideeën uitwer-

ken, die financieel (want daar gaat het meestal om) 

perfect kloppen, maar als je de bevolking niet mee-

krijgt, zal je plan nooit gaan werken. Nog erger: je 

creëert een berg onrust, waar extreem-rechts de 

vruchten van plukt.  

Ik denk dat het beter is pragmatisch met een vraag-

stuk om te gaan: wat moet er geregeld worden, en 

hoe kunnen we dat zo doen dat het voor zoveel mo-

gelijk betrokkenen aanvaardbaar is. Ik begrijp dat er 

binnen de Halderbergse coalitie ook zo over gedacht 

wordt, en dat lijkt me gezond. Uiteraard zullen ver-

schillende partijen daarvoor wat water in de wijn 

moeten doen. Wat echter veel erger zou zijn is dat 

onze lokale politici gedwongen zouden worden aan 

een voorziening mee te werken, waar ze helemaal 

niet achter staan, en waarvan ze voorzien dat die tot 

veel onrust en onbegrip zal leiden. 

Kortom, Halderbergse en Brabantse politici, blijf je 

plan verdedigen en laat de landelijke politici zien hoe 

je de burger serieus neemt. 

 

Kees Groen 
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De landelijke politiek staat te ver van de burger; de 

Brabantse politici begrijpen het beter. 

De bestuurders in Nederland, eigenlijk binnen heel 

Europa, zijn al een tijd volop bezig om een oplossing 

te vinden voor een goede opvang van de vluchtelin-

gen die vanuit Azië en Afrika een plaats proberen te 

vinden binnen onze grenzen. 

Binnen Nederland is hiervoor het Centraal Orgaan 

opvang Asielzoekers (COA) in het leven geroepen. Ik 

neem aan dat het COA een werkopdracht heeft ge-

kregen vanuit de overheid om de opvang van asiel-

zoekers zo goed mogelijk te regelen. In ieder geval 

zijn veel gemeenten benaderd door het COA om 

ruimte te bieden aan asielzoekers. Op zich niets te-

gen, tenminste niet van mij en waarschijnlijk 

(hopelijk) ook niet van veel anderen. Waar een groot 

deel van de bevolking echter van ging steigeren wa-

ren de grote aantallen asielzoekers die bij elkaar 

zouden moeten geplaatst in soms kleine gemeenten. 

Er wordt in veel plaatsen gevreesd voor ongewenste 

situaties. Op zich is dat natuurlijk weer koren op de 

molen van populistische volksvertegenwoordigers en 

gasten die overal wel een relletje in zien. Als dat spel 

op de wagen is, is het een uitdaging om de geest 

terug in de fles te krijgen. 

Nu lijkt het in vrij veel gemeenten in Brabant gelukt 

te zijn om de redelijkheid in het debat terug te krij-

gen, ook in Halderberge, met zoals gebuikelijk een 

enkele uitzondering. De burgemeesters in Brabant, 

gesteund door de commissaris van de koning, heb-

ben het plan neergelegd om minder grootschalig 

plaats te bieden aan asielzoekers, maar wel zo dat 

De landelijke politiek staat te ver van de burger; de Bra-
bantse politici begrijpen het beter. 
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Contrasten 

Je zou kunnen zeggen dat het op dit moment vrij rus-

tig is in politiek Halderberge. 

Zelfs de eerstvolgende raadsvergadering bestaat bij 

uitzondering uit vrijwel alleen hamerstukken. Mis-

schien is het wel de grote stilte voor de storm. Want 

binnen niet al te lange tijd gaan we ons als gemeen-

teraad bezig houden met de besluitvorming over het 

AZC. 

Het wil natuurlijk niet zeggen dat er op de aardbol 

waar wij leven op dit moment niets gebeurt. Er zijn 

nog steeds oorlogen en veel mensen hebben honger. 

Er zijn veel  contrasten waar wij dagelijks mee gecon-

fronteerd worden. Via de krant, de TV en niet te ver-

geten het internet. Want waar er ook maar iets ge-

beurt op de wereld, secondes later kunnen we alle-

maal via internet meebeleven. 

Dus ook met de contrasten in dit leven hebben wij 

van tijd tot tijd te maken en een aantal daarvan wil ik 

aan u voorleggen. 

 

§ Rijk en arm 

Er zijn mensen op deze wereld die heel rijk 

zijn en ook voor ons land geldt dat natuurlijk. 

En er zijn mensen die minder vermogend 

zijn. Dan gaat het natuurlijk om de vraag: in 

hoeverre zijn we in staat om rekening met 

elkaar te houden. Neem als  voorbeeld het 

vraagstuk over ziektekosten. Zijn en blijven 

mensen die vermogend zijn nog steeds in 

staat iets extra’s te doen of is het simpel een 

kwestie van belasting betalen. Of wordt je 

straks bij dure onderzoeken alleen nog ge-

holpen  als je het zelf kan betalen. 

 

§ Oorlog en vrede 

Dit is een contrast waar we veel mee te ma-

ken hebben in deze tijd. Oorlogen zijn er al-

tijd geweest en over heel de wereld. Door het 

internet worden we er dagelijks mee gecon-

fronteerd. In Nederland is geen oorlog en 

leven we ogenschijnlijk in vrede met elkaar. 

Totdat er sprake is van het feit dat er veel 

vluchtelingen onze kant op komen. Er zijn 

dan diverse groeperingen die als het ware 

oproepen om ons tegen deze vluchtelingen 

bedreiging, zoals het wordt gesteld, te verwe-

ren. Je krijgt dan het gevoel dat er ook in ons 

eigen vredige land af en toe een kleine oor-

log wordt gevoerd. Mijns inziens is dat alle-

maal niet nodig en zijn we met elkaar als sa-

menleving sterk genoeg om ook met mensen 

die van buiten onze landsgrenzen komen 

samen te leven. 

 

§ Veel en weinig eten 

Hoe gaan wij met ons voedsel om? Persoon-

lijk vind ik het nog steeds een vreemd ver-

schijnsel dat we in Nederland in staat zijn om 

voedsel, wat er ogenschijnlijk niet goed ge-

noeg uitziet, niet te willen consumeren. Het 

is een feit dat er nog regelmatig voedsel 

z.g.n. wordt “doorgedraaid”om een bepaalde 

reden. In veel andere landen is, om welke 

reden dan ook, nog steeds honger. Blijkbaar 

zijn de landen die leven in overvloed niet in 

staat hier iets aan te doen. 

 

§ Nat en droog 

We hebben een nogal vochtige, natte winter 

achter de rug. Op de landerijen om ons heen 

staat soms veel water. Een volgend jaar kan 

het weer anders zijn. Er zijn gebieden op de 

wereld waar het waanzinnig droog kan zijn. 

Daar valt niets of nauwelijks regen. Ook dan 

kunnen de contrasten groot zijn. Gelukkig 

doen we nog steeds aan ontwikkelingssa-

menwerking (hoewel tegenwoordig veel te 

weinig) en dan zijn we in staat om bepaalde 

droge gebieden van water te voorzien.  

 

Waar een wil is, is een weg luidt het gezegde. Soms 

denk je wel: zouden deze contrasten verkleind of in 

sommige gevallen opgelost kunnen worden als er op 

deze wereld meer politieke bereidheid zou zijn om 

elkaar te helpen. Of draait het op onze aardbol al-

leen om geld en macht.  

 

We leven weer langzaam naar Pasen toe, dan heb je 

weer te maken met licht en donker. Ook een contrast 

om over na te denken. 

 

Ik wens iedereen een vrolijk Pasen toe. 

 

Met vriendelijk groet, 

Theo 
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Neem  'n geit 

De titel 

van het 

boek van 

C l a u d i a 

de Breij. 

Met 

Kerst 

vind ik 

het altijd 

leuk om mijn klanten te verrassen met 

een boek. Ik neem dan ook de tijd om de 

hele boekenwinkel binnenste buiten te 

keren om voor iedereen een passend 

boek te vinden. Aangezien ik elk jaar 

niet kan kiezen en dit later thuis pas 

doe, blijft er altijd een boek over.  

Dit jaar dus ‘Neem ’n geit’. Dit had net 

zo goed ‘Iemand moet het doen’ van 

Sylvia Witteman kunnen zijn. Ook wel 

een passende titel voor dit bezige bijtje, 

dat altijd vindt, dat als niemand het 

doet, zij het maar doet. Een ander boek 

had de titel ‘Gedichten die vrouwen aan 

het huilen maken’, van Isa Hoes. Onge-

twijfeld een fantastisch boek. Maar ik 

mag dit jaar iets met een geit.  

Inmiddels is het bijna Pasen. Het drukke 

bijtje heeft amper tijd gehad om über-

haupt een blik in het boek te werpen. Nu 

geveld door de griep, gedwongen om 

plat te liggen een mooie gelegenheid om 

eens te gaan lezen. Want hoe zit dat nou 

met die geit? Het boek gaat over levens-

lessen. Claudia is langs oudere, ervaren 

mensen gegaan en heeft naar hun le-

venslessen gevraagd. Want waarom wil-

len wij alles zelf ontdekken, terwijl er 

mensen om je heen zijn, die de ervarin-

gen al hebben opgedaan. Je hoeft het 

tenslotte niet allemaal alleen te doen. 

Volgens René Gude: “Ga vooral te rade 

bij anderen”. Claudia de Breij heeft deze 

uitspraak opgepakt en is op onderzoek 

uitgegaan.  

Die geit kwam natuurlijk ook niet uit de 

lucht gevallen, een levensles waar al 

meerdere mensen plezier aan hebben 

beleefd. Het is een geweldig boek om te 

lezen. Ik kan het jullie zeker aanraden. 

Het inspireert mij om de lezers van deze 

CDA nieuwsbrief te vertellen over mijn 

levensles. De titel van deze les is: ‘100% 

is possible in 100% of the time’. 15 Jaar 

geleden ben ik een pittige training gaan 

volgen. Tijdens deze training leerde je als 

persoon om te gaan met alles wat je wilde 

bereiken als persoon, op het werk, met 

familie en vrienden, kortom hoe je in het 

leven wil staan. Daar heb ik geleerd, dat je 

veel meer kunt dan jezelf denkt. Grenzen 

kun je verleggen en door in 100% te den-

ken, denk ik in mogelijkheden. Ik wil 

100% genieten van het leven en gebruik 

daar 100% van mijn tijd voor. Door te le-

ven zoals je wilt leven ontstaat er een po-

sitieve energiestroom, waardoor het on-

mogelijke mogelijk wordt. Mensen vragen 

vaak aan mij:” Hoe combineer je dit al-

les?” Door mijn keuzes te maken, te bepa-

len wat ik wil, bepaalde zaken te accepte-

ren zoals ze zijn, mijn verantwoordelijk-

heid te nemen en met plezier terug te kij-

ken naar wat ik heb behaald en te leren 

van wat beter kon. Voor mij levert dit op, 

dat ik kan genieten van het leven samen 

met mijn man en kinderen, keihard werk 

met veel plezier, van betekenis ben voor 

de maatschappij en gezond leef.  

Zo rond het paasweekend heb ik een be-

langrijke deadline op het werk. Voor mijn 

studie mag ik op 2de paasdag een werk-

stuk inleveren, in het paasweekend ga ik 

samen met m'n jongste dochter op scou-

tingkamp en als ik terugkom liggen de 

commissiestukken op de mat. Voor mij is 

dit 100% genieten! Vooralsnog hoef ik 

geen geit te nemen....... 

 

Fijne paasdagen voor iedereen! 

 

 


